



## Pré-réserveation 2022

Chers Clients,

Nous espérons que votre séjour vous a donné entière satisfaction. Nous vous proposons de pré réserver vos vacances 2022 au camping les Prévails dès aujourd'hui.

En faisant cette pré-réserveation vous bénéficiez des avantages suivants :

- Gratuité de l'assurance annulation par l'agence CAMPEZ-COUVERT (4% du montant du séjour)
- Frais de dossier offert (30€)
- Choix de l'emplacement offert (20€)
- Et surtout nous vous appliquerons les tarifs de 2021 (hors promotion).

NOM : .....

PRENOM : .....

Adresse E-mail : .....

N° Mobil home ou emplacement souhaité : .....

Dates souhaitées : .....

Cette pré-réserveation sera à confirmer avant le 28 février 2022.

Nous restons à votre disposition pour de plus amples informations, et nous nous ferons un plaisir de vous accueillir et divertir l'an prochain, dans une ambiance familiale pour que vous gardiez de beaux souvenirs de vos vacances.

Dear customers,

We hope that yours holidays gave you complete satisfaction. We suggest you of meadow reserving your holidays 2021 for the campsite Prévails from today.

By making this pre-reservation you benefit from following advantages:

- Free access of the insurance cancellation by the agency CAMPEZ COUVERT (4 % of the amount of the stay)
- Fees of offered file (30€)
- Choice of the pitch offered (20€)
- And especially, we shall apply you the price lists of 2021 (except promotion).

NAME: .....

FIRST NAME: .....

E-mail address: .....

N Mobil home or desired location: .....

Desired dates: .....

This pre-reservation will be to confirm before February 28th, 2022.

We remain at your disposal for any further information, and we shall indulge to welcome you and to amuse you next year, in a family atmosphere so that you can keep beautiful memories of your holidays.